



Ying Yang

Beijing

+86 10 8525 5523
ying.yang@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Domestic IPO and refinancings
- Foreign direct investment

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Yang joined Han Kun in February 2005. She specializes in public and private equity financings, mergers and acquisitions, and foreign direct investment. Ms. Yang represents clients whose businesses cover a wide variety of industry sectors including manufacturing, telecommunications, the Internet, information technology, biotechnology, healthcare, education, retail, and media. She has represented a large number of famous international and PRC funds in private equity transactions, and provided advice to foreign-invested companies from the US, Europe and Southeast Asia, and has also participated in mergers and acquisitions. In addition, Ms. Yang has also provided legal services to several PRC companies in their IPO transactions in overseas capital markets.

Before joining Han Kun Law Offices, Ms. Yang worked for Beijing Heng Shi Law Firm as an associate.

EDUCATION

Ms. Yang graduated from Beijing University Law School with an LL.B. degree in 2003.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

HONORS AND AWARDS

Top 15 TMT Lawyers (ALB, 2019)

Recommended Lawyer in Private equity (The Legal 500 Asia Pacific, 2019-2020)

Recommended Lawyer in Healthcare and life sciences (The Legal 500 Asia Pacific, 2020)

Named by the PRC Ministry of Justice to its 2018 list of 1,000 foreign-related legal case experts

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



杨莹

北京

+86 10 8525 5523
ying.yang@hankunlaw.com

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 境内上市和再融资
- 外商直接投资

工作经历

杨律师于 2005 年 2 月加入汉坤律师事务所，以私募融资和风险融资、境内外证券发行和上市、企业兼并收购、外商直接投资为主要业务发展方向。杨律师代表多家国内高科技企业进行私募融资、风险融资和境外上市。涉及互联网、计算机软件、教育培训、医疗服务等行业。杨律师亦曾代表众多知名跨国或本土的股权投资基金投资中国企业并参与了多起中国企业在海外资本市场进行的重组上市融资项目。此外，杨律师在任职期间也为来自美国、欧洲、香港、东南亚等国家和地区的外商直接投资提供相关法律服务。

在加入汉坤律师事务所前，杨律师 2003 年至 2004 年曾任职北京市衡石律师事务所，主要从事国有企业改制、贸易等方面的业务。

教育背景

杨律师 2003 年毕业于北京大学法学院，取得法学学士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

荣誉与奖项

中国 15 佳 TMT 律师（亚洲法律事务 ALB，2019）

私募融资风险投资推荐律师（亚太法律服务五百强 Legal 500 Asia Pacific，2019-2020）

医疗与生命科学推荐律师（亚太法律服务五百强，2020）

2018 年入选中华人民共和国司法部全国千名涉外律师人才库

工作语言

中文、英文